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Protokół Nr XI /2015 

z IX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 29 czerwca 2015 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego w Strykowie 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności,  

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności,  

sołtysi wg listy obecności,  

osoby zaproszone wg listy obecności,  

mieszkańcy Gminy Stryków.  

 

Ad pkt. 1. Otwarcie obrad XI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.00 otworzył XI sesję i 

po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 

posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 

osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

 

Na prośbę Przewodniczącego rady obecni na XI sesji uczcili minutą ciszy pamięć zmarłego 

Pana Piotra Miśkiewicza sołtysa wsi Bratoszewice. 

 

Nieobecny radny Sylwester Kacprzak, radny Karol Lenart. 

 

Ad pkt. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie.  
 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Panu Andrzejowi Pożarlikowi.  

 

Ad pkt. 3 Przyjęcie porządku obrad.  

 

Porządek obrad XI sesji: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.  

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie.  

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

5. Zatwierdzenie protokołów:  

a) z IX sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 28 maja 2015 r.  

b) z X sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 8 czerwca 2015 r.  

6. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami.  

7. Sprawozdanie Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami.  

8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem 

z działalności finansowej Gminy Stryków za rok 2014 i udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Strykowa z tego tytułu:  

a) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Strykowa sprawozdaniu 

z wykonania budżetu za 2014 rok,  
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b) przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej 

wykonania budżetu Gminy Stryków za 2014 rok i wniosku w sprawie 

absolutorium dla Burmistrza Strykowa,  

c) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

z dnia 3 czerwca 2015 r. w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Strykowie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Strykowa,  

d) jawna debata budżetowa,  

e) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Stryków wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

rok 2014,  

f) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Strykowa z 

tytułu wykonania budżetu za rok 2014.  

9. Podjęcie uchwał w sprawie :  

a) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na rok 2015,  

b) powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników.  

10. Interpelacje i zapytania.  

11. Wolne wnioski i sprawy różne.  

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków.  

13. Zamknięcie obrad.  

 

Zmian do porządku obrad nie zgłoszono.  

 

Głosowanie nad porządkiem obrad XI sesji RM: 13 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów 

wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

Przewodniczący Rady zgłosił do Komisji Uchwał i Wniosków następujących radnych: 

 

1) Pana Jarosława Włodarczyka – wyraził zgodę, 

2) Pana Łukasza Orłowskiego - nie wyraził zgody, 

3) Pana Marka Gierata – wyraził zgodę, 

4) Panią Annę Ślęzak – wyraziła zgodę.  

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków: 13 głosów, 0 głosów przeciwnych 

i 0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. pkt. 5 Zatwierdzenie protokołów: 

 

a) z IX sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 28 maja 2015 roku  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono i zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu?  

 

Uwag do protokołu z IX sesji podczas obrad XI sesji nie zgłoszono.  

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z IX sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  

12 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 1 głos wstrzymujący się  

 

Godz. 10.07 na salę obrad przybył radny Sylwester Kacprzak  
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b) z X sesji Rady Miejskiej, która odbyła się 8 czerwca 2015 roku 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono i zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu?  

 

Uwag do protokołu z X sesji podczas obrad XI sesji nie zgłoszono.  

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z X sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  

13 głosów za 0 głosów przeciwnych, 1 głos wstrzymujący się  

 

Ad. pkt. 6. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował o dwóch ofertach, które wpłynęły do Urzędu. 

Pierwsza z nich dot. nieruchomości tzw. ferma lisów, Rada zdecydowała o jej zakupie na 

ostatniej sesji. Drugą ofertą jest obiekt pałacowy w Bratoszewicach. Radni Rady Miejskiej 

obejrzeli cały obiekt. Następnie zostanie przygotowana informacja finansowa na temat w/w 

obiektu. Trzeba będzie zadecydować czy dokonać jego zakupu.  

 

Następnie Burmistrz poinformował o inwestycjach drogowych na terenie Gminy Stryków. 

Powiedział także, że nastąpiła zmiana w Narodowym Programie Budowy Dróg Lokalnych 

polegająca na tym, że nie będzie możliwości łączenia projektów, np. powiatu i gminy i na 

odwrót.  

 

Godz. 10.20 na salę obrad przybył radny Karol Lenart 

 

Ad. pkt. 7. Sprawozdanie Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie miedzy sesjami.  

 

Przewodniczący RM poinformował, że brał udział w posiedzeniach komisji, także we 

wspólnym posiedzeniu komisji dot. obiektu w Bratoszewicach.  

 

Poinformował także o dwóch pismach, które wpłynęły do biura RM: podziękowania za 

dofinansowanie szpitala przy ul. Spornej w Łodzi oraz pismo od Krajowej Rady Sędziów 

Społecznych dot. weryfikacji kandydatów na ławników. Z pismami można zapoznać się w 

biurze RM.  

 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego 

poinformowała, że komisja spotykała się raz. Na posiedzeniu komisja zaopiniowała projekty 

uchwał, wysłuchała informacji na temat bieżącego utrzymania dróg wraz z oświetleniem oraz 

była na wyjeździe w Bratoszewicach.  

  

Radny Marek Gierat Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury 

poinformował, że komisja spotkała się raz i zajmowała się absolutorium dla Burmistrza 

Strykowa.  
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Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich 

poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym zajmowała się informacją z 

wykonania budżetu w zakresie merytorycznym komisji.  

 

Radna Marzena Skwarko Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że 

komisja odbyła dwa posiedzenia zajmowała się sprawami dot. absolutorium dla Burmistrza 

Strykowa.  

 

Ad. pkt. 8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem z 

działalności finansowej Gminy Stryków za rok 2014 i udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Strykowa z tego tytułu: 

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski powiedział, że rok 2014 to kolejny dobry rok dla 

Gminy Stryków. Widać wzrost budżetu, szczególnie z tytułu podatku od nieruchomości. 

Przypomniał, że żadna z firm nie jest zwolniona z podatku. Budżet przekroczył 60 mln zł, 

40% pochłania oświata, 20 % przeznaczane jest na inwestycje. Mamy za co realizować 

inwestycje, mamy na udział własny przy ubieganiu się o środków unijne. Udało się 

zrealizować kilka odcinków dróg, w przeciągu dwóch najbliższych lat uda się zrealizować 

całość dróg. Udało się nam wspólnie – podkreślił Burmistrz. Burmistrz podziękował za 

współpracę Radzie Miejskiej, jednostkom pomocniczym, pani wice burmistrz, pani sekretarz i 

szczególnie pani skarbnik.  

  

a) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Łodzi w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Strykowa 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2014 rok 

 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków odczytała Uchwałę Nr 1/67/2015 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 11.05.2015 roku w sprawie 

opinii o sprawozdaniu Burmistrza Miasta-Gminy Stryków z wykonania budżetu za 2014 rok.  

 

b) przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej 

wykonania budżetu Gminy Stryków za 2014 rok i wniosku w sprawie 

absolutorium dla Burmistrza Strykowa 

 

Radna Marzena Skwarko Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała Uchwałę Nr1/2015 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 27 maja 2015 roku oraz wniosek 

Komisji w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Strykowa z dnia 18 czerwca 2015 

roku. 

 

c) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Łodzi z dnia 3 czerwca 2015 r. w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Strykowie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Strykowa 

 

Pani Marzena Skwarko Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała Uchwałę Nr 

1/99/2015 Składu Orzekającego RIO w Łodzi z dnia 03.06.2015 r. w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Miasta-Gminy Stryków za rok 2014. 
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d) jawna debata budżetowa 

 

Przewodniczący Rady Paweł Kasica powiedział, że ubiegły rok to jeden z lepszych 

budżetów, widać to po inwestycjach. Współpraca z Powiatem Zgierskim przyczyniła się do 

osiągnięcia tak dobrych wyników. Pomagamy sobie nie powiatowi, bo drogi są na naszym 

terenie - powiedział Przewodniczący Rady.  

 

Radny Andrzej Janeczko powiedział, że będzie głosował za udzieleniem absolutorium 

mimo, że nie zna tak dobrze tego budżetu, ze względów eleganckich.  

 

e) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Stryków wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

rok 2014 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 2 głosy wstrzymujące się  

 

f) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Strykowa z 

tytułu wykonania budżetu za rok 2014  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

 

 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 2 głosy wstrzymujące się  

 

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski jeszcze raz podziękował radnym, sołtysom, 

radnemu Andrzejowi Janeczko za słowo, które wyraził w taki sposób. Burmistrz powiedział, 

że jesteśmy postrzegani jako przykład dobrego samorządu. Wszystkie wyróżnienia jakie 

otrzymujemy są dla całej gminy, dla samorządu.  

 

Ad. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

  

a) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na rok 2015,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  
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Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących się  

 

b) powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników 

 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków przedstawiła kandydatów do Zespołu:  

1) Pani Alina Jaźwiecka - sędzia Sądu Rejonowego w Zgierzu 

2) Pani Bożena Chojnacka - kierownik MGOPS w Strykowie 

3) Pan Michał Koźmiński – Komisariat Policji w Strykowie, 

4) Pan Sylwester Kacprzak- radny Rady Miejskiej w Strykowie,  

5) Pan Łukasz Orłowski – radny Rady Miejskiej w Strykowie,  

6) Pan Andrzej Pożarlik – radny Rady Miejskiej w Strykowie, 

7) Pani Zdzisława Kubiak – pracownik Urzędu Miejskiego w Strykowie,  

8) Pani Ewa Tomczak – pracownik Urzędu Miejskiego w Strykowie  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. pkt. 10. Interpelacje i zapytania.  

 

Radny Bogdan Walczak poprosił o odpowiedź na piśmie na następujące interpelacje:  

1) o przedstawienie realizacji zgody GDDKiA w Łodzi ze szczegółowym 

uwzględnieniem na umieszczenie tablicy informacyjnej na ul. Sowińskiego w 

Strykowie jak należy jechać, gdzie znajdują się magazyny do Tulipan Park, 

2) o informację odnośnie zadań i inwestycji na terenie Osiedla Wschód w Strykowie, 

które posiadają dokumentację i zgodę na przeprowadzenie inwestycji i do kiedy są one 

ważne, 

3) czy było wydane zezwolenie Sanepidu na użytkowanie placu zabaw nad zalewem w 

Strykowie,  

4) w jakim celu są wykorzystywane maszyny znajdujące się na wyposażeniu Zespołu 

Szkół Nr 1 w Bratoszewicach teki jak: ciągnik C-360, ciągnik Ferguson oraz 

samochód osobowy.  

 

Radny Bogdan Walczak pytał także czy można zapoznać się z dokumentacją projektową 

budynku socjalnego przy ul. Sowińskiego w Strykowie.  

 

Pani Naczelnik Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że można zapoznać się na stanowisku 

merytorycznym. 

 

Radny Krzysztof Bandurowicz: mimo przyjęcia wniosku o przeprowadzaniu sesji w domu 

kultury w Strykowie, kolejna sesja jest w Urzędzie Miejskim. Dlaczego pytał radny.  
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Przewodniczący Rady Paweł Kasica powiedział, że jeszcze przed przyjęciem w/w wniosku 

odbyła się sesja w domu kultury. Informowałem, że w miarę możliwości sesje będą się 

obywać w domu kultury – powiedział Przewodniczący Rady. Pierwsza sesja w miesiącu 

sierpniu odbędzie się w domu kultury.  

 

Radny Damian Drzewiecki pytał na jakim etapie jest stan prac dot. skrzyżowania droga 

krajowa 14 – ul. Kolejowa w Bratoszewicach.  

 

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski odpowiedział, że wystąpiono w tej sprawie z 

zapytaniem.  

 

Radny Marek Gierat – jak wygląda sprawa przydomowych oczyszczalni ścieków.  

 

Radny Andrzej Janeczko:  

1) kiedy zostanie dokończona droga w Imielniku Starym, 

2) jaki jest stan prac nad nowym domem kultury. 

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza odnośnie oczyszczalni przydomowych 

poinformowała, że skargę skierowaną do Naczelnego Sądu Administracyjnego, niestety 

rozstrzygnięto na naszą niekorzyść, czekamy na uzasadnienie.  

 

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski poinformował także, że pomimo tego niekorzystnego 

rozstrzygnięcia dokonujemy zmian w planie zagospodarowania przestrzennego, aby 

uniemożliwiały inną interpretacje. Odpowiadając na pytanie radnego Janeczko burmistrz 

poinformował, że zakończenie prac w Imielniku Starym przewidywane jest na 30 września br.  

Jeśli chodzi o dom kultury przygotowujemy konkurs na projekt. Do składu komisji zaprosimy 

radnych.  

 

Radny Andrzej Pożarlik pytał jakie są plany co do gminnego budynku przy ul. Wczasowej w 

Strykowie (przy wysypisku śmieci).  

Radny podziękował pani naczelnik Wioletcie Głowackiej za przekazane zestawy ratownicze 

dla szkolnej grupy ratowniczej, która prowadziła szkolenia dla mieszkańców na targowisku 

miejskim. Jeżeli byłaby taka wola to można zaaranżować szkolenie na fantomie.  

 

Radny Krzysztof Bandurowicz: jeszcze raz wracam do lokalizacji domu kultury, grupa 5 

radnych wystąpiła o konsultacje społeczne, Burmistrz odmówił, do czego miał prawo. Nie 

wiem, czy ja tylko spotykam przeciwników tej lokalizacji. Ponownie zwracam się o 

konsultacje, co kierowało Burmistrzem, że odpowiedź była negatywna.  

 

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski zapytał, czy gdyby z konsultacji wynikało, że 

centrum kultury powstanie w Bratoszewicach, czy radni podnieśliby rękę za tą lokalizacją. 

Konsultacje powinny się odbyć na terenie całej naszej gminy. Większość radnych w 

głosowaniu podjęło decyzje o lokalizacji w dotychczasowym miejscu domu kultury.  

Jeśli chodzi o budynek przy ul. Wczasowej to dokonaliśmy analizy i dom ten nadaje się do 

rozbiórki.  

 

Radny Andrzej Janeczko: jeżeli dom kultury tu, a na czas budowy jego część trzeba przenieść 

na dworzec kolejowy, to tam mogą iść, a tu mówi się, że lokalizacja w centrum, bo blisko. 
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Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski powiedział, że identyczną sytuacje mieliśmy podczas 

budowy przedszkola samorządowego, mieściło się wówczas w internacie w Bratoszewicach. 

Podczas budowy domu kultury będą wykorzystywane inne obiekty: nowy budynek klubu 

Zjednoczeni, dworzec kolejowy, strażnica w Strykowie. Obiekt obecnego domu kultury jest 

obiektem zagrażającym.  

 

Radny Bogdan Walczak: jak wynika z dotychczasowych dokumentów, to zamiar tej 

inwestycji był nowy, nawet z tytułu to wynika: Centrum Kultury. Po fakcie się okaże, że 

nowy dom kultury będzie szaletem w centrum miasta Strykowa. Bo praktycznie obecny dom 

kultury poza zespołem Agat i innych spotkań, które rzadko się odbywają, to najczęściej 

wykorzystywany jest jako szalet. Zamiary były dużo inne. Cały czas będę się domagał, aby 

sprawa budżetu była kwestią inną, tylko budżet zadaniowy czy obywatelski. Dom kultury 

powinien być szeroko rozpatrywany, uważam, że powinniśmy się nad tym zastanowić. 

Potrzeba domu kultury jest, ale to nie jest najważniejsze, dla mnie najważniejsza jest szkoła. 

Szkoła Podstawowa Nr 1 woła o pomstę do nieba. Będę czynił starania, aby jednak zmienić tę 

decyzję. Do mnie nikt nie popierał tej lokalizacji, większość mówi, że to jest stary rynek i 

powinien być zachowany.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że ma zupełnie odmienne zdanie, to są subiektywne 

odczucia pana Walczaka. Zespoły osiągają wysoki poziom w tym szalecie, ja bym się obraził 

na ich miejscu. Jeżeli chodzi o SP Nr 1 w Strykowie przedstawię projekt budowy sali 

gimnastycznej w 2016 roku.  

 

Radny Krzysztof Bandurowicz powiedział, że nie jest przeciwnikiem rozbiórki domu kultury.  

 

Radna Anna Ślęzak przypomniała, że przyjęty został budżet na rok bieżący, w którym 

zapisana jest kwota na projekt domu kultury. Pozwólmy fachowcom zerknąć na działkę, na 

wizję. Postawy nowoczesny obiekt, będziemy realizować animacje w tym szalecie, w XXI 

wieku wszystko można.   

 

Radny Łukasz Orłowski: nie chcę wracać do historii. Dom kultury oceni historia, jeżeli nie 

ma możliwości zmiany lokalizacji, dopilnujmy firmę projektową, aby to co ma być w 

projekcie się znalazło. Przeraził mnie pan burmistrz wizją sali gimnastycznej przy SP Nr 1 w 

Strykowie.  

 

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski powiedział, że będzie to propozycja dla radnych.  

 

Ad. pkt. 11. Wolne wnioski i sprawy różne.  

 

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica pytała na jakim etapie jest kanalizacja w 

Rokitnicy, czy był przetarg i wyłoniony został wykonawca.  

 

Pani Grażyna Popczyńska naczelnik Wydziału Inwestycji poinformowała, że wykonywana 

jest aktualizacja kosztorysu do przetargu, postaramy się go ogłosić najszybciej jak się da. 

Wydział realizuje 90 inwestycji, a osób do realizacji kilka.  

 

Radny Karol Lenart wnioskował: 

1) o ponowne ustawienie znaku z napisem „Warszewice” przy wjeździe z drogi 

powiatowej na Warszewice, 

2) o rozebranie przystanku przy drodze powiatowej w Warszewicach 
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3) o ustawienie znaku z napisem „Uwaga dzieci” przy placu zabaw w Niesułkowie.  

 

Pani Janina Stańczyk Przewodnicząca zarządu osiedla Centrum powiedziała, że mija się z 

celem postawienie domu kultury poza centrum, biblioteka musi być w centrum, ważne jest to 

szczególnie dla osób starszych. Dom kultury jest jak najbardziej celowy w obecnej  

lokalizacji, natomiast obiekt sportowy jak najbardziej poza miastem.  

 

Radny Bogdan Walczak wnioskował o rozwiązanie problemu oświetlenia zbiornika wodnego 

w Strykowie. Kiedy ta dyskoteka się zakończy nad zalewem, od momentu zapalenia 

oświetlenia co jakiś czas na przemian lampy gasną i zapalają się. Pytałem pana 

Piaskowskiego, czy to jest spowodowane łowieniem ryb, odpowiedział, że nie. Jarotczyk 

założył takie żarówki. Oczekuję, że pan, panie Burmistrzu to wyjaśni, czy te zlecenia będą 

miały rozmiary rzetelnej pracy. Poproszę o odpowiedź na piśmie kto to montował i jaki to był 

koszt. To są ogromne koszty i pan śmie przed absolutorium mówić takie słowa.  

 

Pan Ryszard Miśkiewicz sołtys wsi Sosnowiec: w ubiegłym roku była mowa, że będzie 

wykonane pobocze w całym pasie drogi gminnej, nic się nie dzieje w tym roku. Pan sołtys 

poruszył problem porastających chwastami wałów – naturalnych ekranów przy firmie 

Spedimex. Pytał czy można to przynajmniej raz w roku wykosić porządnie. 

 

Burmistrz Strykowa odpowiedział, że będzie wystąpienie do firmy, aby wykonała to w swoim 

zakresie. Wiele osób wyrzuca kamienie na pobocza dróg, z tego względu sprzęt do 

wykaszania poboczy ulega częstym awariom, aby temu zapobiec będzie montowanie znaków 

granicznych pasa drogowego. Aby w krótkim czasie wykosić pobocza to sprzętu mały za 

mało – powiedział burmistrz Andrzej Jankowski. 

 

Pani Anna Darnowska sołtys wsi Lipka wnioskowała o ustawienie znaku „teren zabudowany” 

w m. Lipka oraz o ustawienie lustra drogowego za szkołą w Niesułkowie.   

 

Pani Grażyna Popczyńska naczelnik Wydz. Inwestycji powiedziała, że wniosek dot. lustra 

drogowego był rozpatrywany na komisji bezpieczeństwa i jest odmowa.  

 

Pani Janina Stańczyk wnioskowała o zamontowanie oświetlenia na ul. E. Plater w Strykowie.  

 

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski zaproponował, aby umieścić to zadanie w budżecie 

Osiedla w 2016 roku.   

 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że chodniki w Strykowie są czyste, a na wsiach są 

zachwaszczone, nikt tego nie pieli. Jak tę sprawę rozwiązać.  

 

Pani Bożena Motylińska z-ca burmistrza poinformowała, że przepis mówi, że jeżeli chodnik 

przylega do właściciela działki to obowiązek jego utrzymania leży po stronie właściciela 

działki. Jeżeli między chodnikiem a działką jest pas, to obowiązek należy do zarządcy drogi.  

 

Radna Marzena Skwarko wnioskowała o ustawienie znaku „droga bez przejazdu” na ul. 

Leśnej w Swędowie. 

 

Radny Łukasz Orłowski mówił, że w poprzedniej kadencji było poruszane hasło, aby 

wydzielić referat w ZGKiM w Strykowie – zespół ludzi zajmujący się utrzymaniem dróg 
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gminnych i chodników. Radny poruszył także problem braku przejścia z chodnika przy DK 

14 na drogę wewnętrzną Biedronki. 

 

Radny Krzysztof Bandurowicz wnioskował o utwardzenie gminnego parkingu nad zalewem 

przy Kościele Mariawitów w 2016 roku.  

 

Ad. pkt. 12. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków.  

Nieobecny na sali obrad: radny Dariusz Dziewulski, radny Bogdan Walczak  

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XI sesji RM radna Anna Ślęzak 

odczytała wniosek przyjęty przez Komisję w dniu 29 czerwca 2015 roku: 

1. Rozważyć możliwość wprowadzenia do projektu budżetu na rok 2016 zadania pn: 

Utwardzenie parkingu nad zalewem przy ul. Warszawskiej od strony Kościoła 

Mariawickiego.  

Glosowanie wniosku: 12 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 1głos wstrzymujący się  

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu Komisji Uchwał i Wniosków na XI sesji RM: 

13 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 

 

Ad. pkt. 13. Zamknięcie obrad.  

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 12.10 dokonał 

zamknięcia sesji mówiąc:,, zamykam jedenastą sesję Rady Miejskiej w Strykowie”.  

 

Protokołowała:  

E. Tomczak. 

 

 

 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie  

 

Paweł Kasica 


